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Till Peter Olofsson

När vi för ca 2-3 år? sen tog beslutet att höja egenavgifterna för sjukresor, skulle en uppföljning 
göras. Den enda uppföljningen som jag sett är en ekonomisk redovisning av ev. ökade intäkter. 
Med tanke på att möjligheten att använda kollektivtrafiken till sjukresor inte var något man tog 
hänsyn till vid höjningen av egenavgiften så är min fråga följande:

Har det gjorts någon ytterligare uppföljning förutom vad gäller det ekonomiska utfallet?
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